
6.1 Øget fokus på etik i københavnsk eliteidræt 

 

Kære bestyrelse 

 Det medfølgende oplæg om ”Ansvarlig og forsvarlig eliteidræt i København” er resultat af 

overvejelser affødt af nogle eksempler på uetisk adfærd i eliteidrætsmiljøer. 

Vi er ikke færdige med gennemarbejdelsen af en plan for, hvad Team Copenhagen skal gøre af 

tiltag for at øge sikkerheden for, at uetisk adfærd bliver meget sjælden/ikke-forekommende i de 

miljøer, vi samarbejder med. 

 Men vi mener, at det er vigtigt at orientere bestyrelsen om, at vi arbejder med området – og vil på 

december-mødet fremlægge en plan for tiltag og retningslinjer, som bliver gældende fra 2021. 

I den sammenhæng vil vi gerne anmode om hjælp til øgning af vores kommunale tilskud, da især 

etablering af hot-line (så vi kan sende atleter til den første udredning, uden de selv skal betale) vil 

trække økonomiske ressourcer. 

 

Bedste hilsner 

Leif 
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